
Dz-07.0021.1.19.2021  

Protokół nr 95/2021 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 6 lipca 2021 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 16.00, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 29.06.2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały, który będzie mógł zostać wprowadzony do porządku 

obrad sesji zwołanej na 13 lipca 2021 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

3. Przygotowanie autopoprawki do projektu uchwały zgłoszonej do porządku obrad sesji 

zwołanej na 13 lipca 2021 r. 

4. Przygotowanie projektów uchwał na sesję Rady Dzielnicy zaplanowaną na 13 lipca 

2021 r., które będą mogły zostać wprowadzone do porządku obrad na podstawie § 29 ust. 1 

Statutu Dzielnicy. 

5. Podjęcie uchwały na podstawie upoważnienia udzielonego przez Radę Dzielnicy. 

6. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

7. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 94. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 29 czerwca 2021 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Zieleni Rady 

Dzielnicy VII, przygotowanym przez Komisję jw. (druk nr 320). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 4 głosami za. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie poprawki do projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021, według druku nr 318. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał treść autopoprawki po 

głosowanie. 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została uchwalona 

jednomyślnie – 4 głosami za. 

 

 



Ad 4. 

Przewodniczący zaproponował przygotowanie sześciu projektów uchwał na sesję Rady 

Dzielnicy zaplanowaną na 13 lipca br., po czym przystąpił do ich referowania. 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk 

nr 322). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 (dot. montażu toalety na terenie 

ogródka jordanowskiego przy ul. Jodłowej). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2022 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 323). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa o wprowadzenie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2021-2023 (dotyczy budowy chodnika przy ul. Księcia Józefa po stronie północnej od 

przystanku „Glinnik” do skrzyżowania z ul. Kamedulską). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2023 został uchwalony 

jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 324). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa o wprowadzenie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2021-2022 (dotyczy budowy chodnika przy ul. Księcia Józefa w rejonie posesji nr 265). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 został uchwalony 

jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 325). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części 

działki nr 230/A obręb 17 Krowodrza położonej w rejonie ul. Szyszko-Bohusza (pismo znak: 

GS-01.6840.69.2020.BF2 z dnia 29.06.2021 r.). 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny i Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 230/A obręb 17 

Krowodrza położonej w rejonie ul. Szyszko-Bohusza (pismo znak: GS-01.6840.69.2020.BF2 

z dnia 29.06.2021 r.) został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 326). 



Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 (pismo znak: 

GS-01.6840.69.2020.BF2 z dnia 29.06.2021 r.). 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Magdalena Mardyła i Marek 

Sikora. 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2022 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 327). 

Witold Górny zaproponował przygotowanie dwóch projektów uchwał, po czym przystąpił do 

ich opiniowania. 

W pierwszej kolejności został zreferowany projekt uchwały w sprawie uzyskania uzgodnień 

dla zadania inwestycyjnego pn.: „ul. Korzeniowskiego w rejonie kładki na Rudawie na 

odcinku od połączenia dróg na terenie działki nr 326/1 obr. K-5 do połączenia dróg na terenie 

działki nr 738 obr. K-11 – przebudowa asfaltowych najazdów na kładkę. 

W dyskusji głos zabrał Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie uzyskania uzgodnień dla zadania inwestycyjnego pn.: „ul. 

Korzeniowskiego w rejonie kładki na Rudawie na odcinku od połączenia dróg na terenie 

działki nr 326/1 obr. K-5 do połączenia dróg na terenie działki nr 738 obr. K-11 – 

przebudowa asfaltowych najazdów na kładkę został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za 

(druk nr 328). 

Następnie Witold Górny zreferował projekt uchwały w sprawie montażu słupków 

blokujących na al. Waszyngtona. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie montażu słupków blokujących na al. Waszyngtona został 

uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 329). 

Ad 5. 

Przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie delegowania członka Rady do 

wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie delegowania członka Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 

5 Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała nr 94/2021). 

Ad 6. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 odpowiedź Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK na pismo w sprawie planowanej 

inwestycji na działce nr 239 obr. 17 Krowodrza przy ul. Żemaitisa 1 w Krakowie - przyjęto 

do wiadomości, 

 pismo członka Zarządu Województwa Małopolskiego w sprawie konkursów „Kryształy 

Soli” i „Amicus Hominum” – zapoznano się, 

 uwagi mieszkańca dotyczące harmonogramu odbiorów odpadów segregowanych z terenu 

dzielnicy – zapoznano się; przewodniczący zarządu nie wyklucza podjęcia tego tematu 

w przypadku większej liczby podobnych zgłoszeń, 



 informacja Straży Miejskiej Miasta Krakowa ze stanu realizacji zadań Dzielnicy 

w I półroczu 2021 r. – zapoznano się, 

 odpowiedź Zarządu Dróg Miasta Krakowa na Uchwałę nr 83/2021 Zarządu Dzielnicy VII 

w sprawie priorytetowego statusu przebudowy ul. Kościuszki oraz pilnego przyjęcia 

rozwiązań zaradczych – zapoznano się; pismo zostało również przekazane do Komisji 

Infrastruktury, 

 pismo mieszkańca w sprawie uciążliwości lotów wojskowych śmigłowców nad Olszanicą 

– zapoznano się; pismo zostało przekazane do Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych. 

Ad 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 17.20 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                        

                                                             Szczęsny Filipiak 
 

 

 


